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Hei :-)
Eg har berre ein liten runde med kommunane om korleis det går med fastlegeordninga, om de har 
nok tilsette, om det er vanskeleg å rekruttere, ja, korleis det ligg an.

Korleis er det i Fedje?
Har de nok fastlegar til å dekke behovet i kommunen?
Eventuelt kva gjer de for å få tak i nye? Vikarbyrå eller har de fått tilsett direkte? Korleis er ståa 
framover slik de ser det?
De har jo ein Nordsjøturnus, slik eg forstår det. Kan du fortelje litt om det og korleis det 
fungerer? Korleis er erfaringa med det?

Takk for raskt svar

-- 
Beste helsing
Monica Skjelanger Reknes
Strilen og Bygdanytt
91305244


